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Από το υπ’ αριθ. 16/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 418/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης 
του Πολιτιστικού Ομίλου Ξερολιβάδου 
Δήμου Βέροιας και ψήφιση πίστωσης. 

 
       Σήμερα 11 Ιουλίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 7-7-2005 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 
108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 
Παρόντες                                               Aπόντες                           Παρόντες Δημαρχ. Πάρεδροι                                                                              

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Γκαμπέσης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Β. Γιαννουλάκης Ν. Κεχαγιόγλου Π. Ποταμόπουλος 
3. Σ.  Παναγιωτίδης Χ. Ντόβας  
4. Ι. Καλαϊτζίδης Η. Σοφιανίδης  
5. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί Πάρεδροι 
6. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
7. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 
8. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
9. Θ.  Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 400/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. 

Δελαβερίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ.403/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης και  
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 404/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Γ. 

10. Γ. Τροχόπουλος 
11. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
12. Μ. Σακαλής 
13. Χ. Φουρνιάδης Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 405/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 407/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, 
Μ. Δημούλα, Α. Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 408/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Μ. 
Δημούλα και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Πουλασουχίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 409/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 411/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α.  
Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 412/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 413/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

14. Σ. Κρομμύδας 
15. Β. Ρήσσου 
16. Κ. Χιονίδης 
17. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
18. Ι. Κουρουζίδης 
19. Μ. Γαβρίδης 
20. Δ. Δάσκαλος 
21. Α. Δελαβερίδης 11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ.415/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Κ. 

Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Γ. Ορφανίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 416/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 418/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Γ. 
Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 424/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, 
Κ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 425/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 426/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 432/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 435/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Κ. Πουλασουχίδης. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 436/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 437/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Τσιάρας. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 439/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 440/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ.  Α. Δελαβερίδης, Κ. 
Μηλιόπουλος. 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 456/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Ουσουλτζόγλου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
24) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 460/2005 απόφ. προσήλθε η κ. Χ. Ουσουλτζόγλου. 
25) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 462/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, 
Α. Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
26) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 463/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Α. 
Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης. 
27) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 466/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
28) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 492/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης. 

22. Γ. Μιχαηλίδης 
23. Σ. Μηλιόπουλος 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Α. Τσιάρας 
27. Γ. Ορφανίδης 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 19ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 23-6-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με το από 16-6-05 έγγραφό του ο Πολιτιστικός Όμιλος Ξερολιβάδου Δήμου 
Βέροιας μας ενημερώνει ότι προγραμματίζει διάφορες πολιτιστικές εκδηλώσεις και 
ζητά από τον Δήμο Βέροιας την έκτακτη οικονομική του ενίσχυσή του ύψους € 
2.000,00 για την κάλυψη μέρους των εξόδων των παραπάνω εκδηλώσεων.  

Με τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) που 
αναφέρει ότι ΄΄Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου είναι δυνατή η 
παροχή χρηματικών επιχορηγήσεων σε αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, που 
έχουν την έδρα τους στο Δήμο ή την Κοινότητα. Η απόφαση λαμβάνεται εφ’ όσον η 
οικονομική κατάσταση του Δήμου ή της Κοινότητας το επιτρέπει και έχει εγγραφή 
πίστωση  στον προϋπολογισμό για το σκοπό αυτό, που σε καμία περίπτωση δεν μπορεί 
να υπερβαίνει το ένα εκατοστό (1/100) των τακτικών εσόδων του΄΄. 
            Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00/6735  
΄΄Επιχορηγήσεις σε πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία΄΄ υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση ύψους  € 60.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 10.000,00.        

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης του 
Πολιτιστικού Ομίλου Ξερολιβάδου Δήμου Βέροιας, ψηφίζοντας και τις σχετικές 
πιστώσεις σε βάρος του ανωτέρω  Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος 
έτους.  
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 5-7-2005 εισήγηση της 
επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα 
την έγκριση της οικονομικής ενίσχυσης στον Πολιτιστικό Όμιλο Ξερολιβάδου Δήμου 
Βέροιας με το ποσό των € 1.000,00 για την κάλυψη μέρους των εξόδων της 
παραπάνω διοργάνωσης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Σακαλής: Επί αιτημάτων των πολιτιστικών συλλόγων της πόλης μας 
συνεδρίασε η Επιτροπή Αθλητισμού και Νεολαίας κι αφού έλαβε υπόψη τις αιτήσεις 
των Συλλόγων Νεφροπαθών Ν. Ημαθίας, την αίτηση του Πολιτιστικού Ομίλου 
Ξερολιβάδου Δήμου Βέροιας, την αίτηση του Λαογραφικού Συλλόγου Βλάχων 
Βέροιας, την αίτηση της Εστίας Βοϊωτών Βέροιας αποφάσισε να επιχορηγήσει τον 
Σύλλογο Νεφροπαθών με 500 ευρώ, τον Πολ. Όμιλο Ξηρολιβάδου με 1.000 ευρώ, 
τον Λαογραφικό Σύλλογο Βλάχων με 3.000 ευρώ και τον Σύλλογο Βοϊωτών Βέροιας 
με 500 ευρώ. Επίσης υπάρχει και μία αίτηση του Σώματος Ελλήνων Προσκόπων και 
λόγω του ότι ήρθε την επόμενη ημέρα δεν συμπεριλήφθηκε στον φάκελο και 
εισηγούμαι να επιχορηγηθεί με 1.000 ευρώ. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Μιχαηλίδης: Είναι προφανές ότι δεν θα είμαι αντίθετος με τις επιχορηγήσεις, 

έτσι όπως τις εισηγήθηκε ο κ. Σακαλής, όμως μπαίνουν διάφορα ζητήματα που 
χρήζουν απαντήσεων. Μ΄ αυτά τα χρήματα που μέχρι στιγμής έχουν δοθεί από τον 
Κ.Α. 6735 για «επιχορηγήσεις σε πολιτιστικούς συλλόγους και σωματεία» απομένει 
ένα υπόλοιπο 4.000,00 ευρώ αφού μ΄ αυτή την απόφαση θα δοθούν 6.000,00 ευρώ. 
Το ζήτημα που μπαίνει είναι ότι υπάρχουν σύλλογοι που δεν έχουν πάρει ακόμη την 
τακτική επιχορήγηση και δεν θα δεχθώ το γεγονός ότι δεν έχει γίνει αίτηση από τους 
συλλόγους ακόμη διότι είναι υποχρέωση του Δήμου ν΄ αναζητήσει αυτούς τους 
συλλόγους που έχουν και δράση. Με το υπόλοιπο που μένει, εκτιμώ ότι, αν γίνει 
κάποια σοβαρή εκδήλωση από κάποιον σύλλογο της πόλης μας, δεν θα είμαστε σε 
θέση να ικανοποιήσουμε το αίτημά του. Είμαστε ακόμη στον Ιούλιο μήνα, απομένουν 
άλλοι 5 μήνες για το τέλος του έτους και ο κωδικός σχεδόν έχει εξαντληθεί κι όπως 
θα δούμε παρακάτω υπάρχουν κι άλλοι σύλλογοι που θα πάρουν χρήματα από τον 
ίδιο κωδικό. Νομίζω ότι δεν έγινε καλή διαχείριση των χρημάτων του συγκεκριμένου 
κωδικού, θα έπρεπε να υπάρχει μία πρόβλεψη για τις δράσεις συλλόγων που θα 



συναντήσουμε τους επόμενους μήνες. Επιπλέον είναι αδιανόητο να μην πάρουν 
τακτική επιχορήγηση όλοι οι σύλλογοι του Δήμου μας και θα ξαναπώ για τον 
σύλλογο Νέων της Μέσης για τον οποίο είχατε ισχυριστεί ότι δεν θα πάρει την πρώτη 
φορά τακτική επιχορήγηση γιατί δεν είχε δραστηριότητα, πλην όμως έκανε διάφορες 
δράσεις και όχι μόνον ακόμη δεν πήρε χρήματα αλλά δεν τους έχετε ειδοποιήσει για 
να κάνουν αίτηση γιατί δεν είναι απόλυτο ότι πρέπει όλοι οι σύλλογοι να έχουν 
γραφεία ώστε να πάρουν την επιστολή που στείλατε. Δεν είμαι αρνητικός στα ποσά 
που δίνονται σήμερα αλλά θα πρέπει η Επιτροπή ή ο Αντιδήμαρχος να κάνει μία 
αναζήτηση των Σωματείων που δεν έχουν πάρει τακτική επιχορήγηση, είτε γιατί 
έχουν μετεγκαταστήσει τα γραφεία τους και δεν έχουν λάβει την επιστολή που 
στάλθηκε είτε για διάφορους άλλους λόγους αγνοούν αυτό το αντικείμενο. 

Γουναράς: Θα ήθελα να παρακαλέσω τον κ. Αντιδήμαρχο να κάνει μία 
μεγαλύτερη εισφορά στο Σώμα Ελλήνων Προσκόπων και το Δημ. Συμβούλιο και τον 
κ. Δήμαρχο να το αποδεχθεί, κι αυτό όχι γιατί το θέλω εγώ αλλά με βάση την λογική, 
αφού όταν λέμε Σώμα Προσκόπων, εννοούμε το σύνολο του προσκοπισμού που 
υπάρχει στην πόλη της Βέροιας με 4 προσκοπικά συστήματα, με επιτροπές 
συμπαράστασης με παρουσία σε κάθε γεγονός και με τον μεγάλο ρόλο που παίζει στη 
διαπαιδαγώγηση των νέων. Βέβαια ξέρω ότι υπάρχουν πάρα πολλοί σύλλογοι αλλά 
αν για έναν απλό σύλλογο δίνουμε 500 και 1000 ευρώ είναι προφανές ότι για τον 
Σύλλογο Προσκόπων θα πρέπει να δώσουμε κάτι παραπάνω. Προτείνω λοιπόν το 
ποσό των 1.500 ευρώ. 

Σακαλής: Να κάνω μία διευκρίνιση ότι αυτό που μένει στους πολιτιστικούς 
συλλόγους είναι 7.300 ευρώ γιατί 8.000 ευρώ έχουν δοθεί έκτακτες επιχορηγήσεις, 
38.700 είναι τακτικές, 6.000 ευρώ σήμερα και σύνολο 52.700 ευρώ και 60.000 ευρώ 
είναι στον κωδικό. Ενώ στις προηγούμενες συνεδριάσεις κατηγορηθήκαμε γιατί δεν 
δώσαμε έγκαιρα τα λεφτά, σήμερα βλέπω ότι λέτε να κρατήσουμε κι άλλα λεφτά 
προκειμένου να δοθούν σε άλλες δραστηριότητες. Όπως γνωρίζετε ο Δήμος 
συμμετέχει σε διοργανώσεις συλλόγων και μέχρι στιγμής όποτε ζήτησαν τέτοιες 
συνδιοργανώσεις ο Δήμος έχει συμβάλλει. Ξέρετε βέβαια ότι οι συνδιοργανώσεις 
μπορούν να γίνουν και από άλλον κωδικό αυτό των «Δημοσίων Σχέσεων». Αν ξέρετε 
κάποιον Σύλλογο που δεν έχει κάνει αίτηση τότε να κάνει γιατί σύμφωνα με τον 
κανονισμό πρέπει να υπάρχει αίτηση του Συλλόγου για να επιχορηγηθεί. Για το Σώμα 
Ελλήνων Προσκόπων να πω ότι πέρα που ήρθε εκπρόθεσμα η αίτησή τους έχουν 
δοθεί στο παρελθόν άλλα 500 ευρώ για συνδιοργάνωση σε μία  έκθεση 
γραμματοσήμων που κάναμε στη Στέγη Γραμμάτων και Τεχνών. Νομίζω ότι τα 1000 
ευρώ είναι μία καλή βοήθεια κι εφόσον στο μέλλον υπάρξει κάποια συνδιοργάνωση ο 
Δήμος θα το δει. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Μιχαηλίδης: Δεν ήθελα κε Αντιδήμαρχε να κάνω αντιπαράθεση μαζί σας 

αλλά μου λέτε για υπόλοιπο 7.300 ευρώ. Προσέξτε τι γράφετε στα εισηγητικά το 
οποίο αναφέρει ότι σήμερα υπάρχει υπόλοιπο 10.000 ευρώ και από τα οποία σήμερα 
δίνετε τα 6.000 ευρώ, μένουν 4.000 ευρώ και δεν έχουν δοθεί ακόμη τα χρήματα που 
είναι παρακάτω και είναι από τον ίδιο κωδικό. Για τους συλλόγους που δεν έχουν 
πάρει ακόμη τακτική επιχορήγηση να σας πω κε Αντιδήμαρχε ότι δεν έχουν πάει οι 
επιστολές ακόμη σ΄ όλους τους φορείς. Είχατε πει στο παρελθόν και ήταν η πάγια 
τακτική της Δημοτικής Αρχής ότι δεν θα πάρουν χρήματα που είναι σύλλογοι – 
σφραγίδες ή θα πάρουν χρήματα οι σύλλογοι που έχουν δραστηριότητα. Πείτε μου 
ποια είναι η δράση του Συλλόγου Βοιωτών; Δίνετε στον Σύλλογο Βοιωτών, που δεν 
έχω τίποτα με τους ανθρώπους, και δεν δίνετε στον Σύλλογο της Μέσης; Δεν σας 
κατηγορήσαμε για τίποτα, ούτε αλλάξαμε τη θέση μας που είναι ξεκάθαρη και μιλάμε 
για σωστή διαχείριση και  προγραμματισμό. Εφόσον ξέρετε ότι υπάρχουν 
συγκεκριμένες εκδηλώσεις που λαμβάνουν χώρα μέχρι και το τέλος του έτους γιατί 
εξαντλείτε τον κωδικό δίνοντας στη διάρκεια του έτους διάφορες έκτακτες 
επιχορηγήσεις; 



Γουναράς: Υπολόγισα το ποσό των 500 ευρώ που δόθηκε για τη 
συνδιοργάνωση, από την οποία βέβαια μάτωσε και το ταμείο των Προσκόπων. Δεν 
κέρδισαν τίποτα. Θα μου επιτρέψετε να επιμείνω στα 1.500 ευρώ. 

Πρόεδρος: Τα σωματεία κε Γουναρά δεν κάνουν εκδηλώσεις για να 
κερδίζουν. 

Σακαλής: Ως προς το υπόλοιπο για να μη δημιουργούνται παρεξηγήσεις να πω 
ότι με βάση τις αποφάσεις που πήραμε ως Δημ. Συμβούλιο είπα τι υπόλοιπο υπάρχει 
αυτή τη στιγμή. Οσον αφορά τις αιτήσεις σας λέω ότι σύμφωνα με τον κανονισμό 
πρέπει να υπάρχουν αιτήσεις και είναι τακτικές επιχορηγήσεις. Τις έκτακτες τις 
αποφασίσαμε εμείς, το Δημ. Συμβούλιο, κατόπιν εισηγήσεων της Επιτροπής 
Αθλητισμού και Νεολαίας. Εμείς καταγράφουμε τους συλλόγους της Βέροιας κι αν 
ένα σωματείο ιδρύθηκε, έχει κάνει εκλογές ή έχει κάποια δραστηριότητα και δεν έχει 
υποβάλλει τίποτα στον Δήμο πώς θα ξέρουμε ότι υπάρχει; Και δεν φταίμε εμείς αν 
άλλαξε κάποιος διεύθυνση. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Μιχαηλίδης: Οσον αφορά το υπόλοιπο κε Σακαλή στην εισήγηση του θέματος 

καταγράφεται ότι «στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος έτους και στον Κ.Α. 
6735 – επιχορηγήσεις σε αθλητικούς συλλόγους και σωματεία, υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση  ύψους 60.000 ευρώ με σημερινό υπόλοιπο 10.000 ευρώ». Αυτό το 
αναφέρετε σε κάθε εισήγησή σας, για κάθε επιχορήγηση σε σύλλογο. Γιατί δεν 
γράφετε 7.300 ευρώ; Εφόσον γνωρίζατε ότι θα δώσετε τακτική ή έκτακτη 
επιχορήγηση στους συλλόγους που έχουν κάποια δραστηριότητα, όπως κάνατε για 
όλους τους συλλόγους αποστέλλοντάς τους επιστολή και καλώντας τους να 
υποβάλλουν τα δικαιολογητικά, έπρεπε το ίδιο να κάνετε για όλους τους συλλόγους 
που δραστηριοποιούνται στον Δήμο μας κι έχουν κάνει και στο παρελθόν αίτηση για 
έκτακτη επιχορήγηση και δεν την πήρανε. Αυτό είπα εγώ, δηλ. να υπάρχει ίδια 
πολιτική για όλους. 

Σακαλής: Εσείς μιλάτε για περσινή επιχορήγηση που δεν δόθηκε σε κάποιον 
σύλλογο κι επειδή δεν δώσαμε πέρυσι θα δώσουμε φέτος; 

Δήμαρχος: Συμφωνώ να δοθούν 1.500 ευρώ στους Προσκόπους. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της επιτροπής; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 23-6-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου.  
2.- Την από 16-6-2005 επιστολή του Πολιτιστικού Συλλόγου Ξηρολιβάδου. 
3.- Την από 5-7-2005 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005 και στον Κ.Α 00/6735 
«Επιχορηγήσεις σε Πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία» υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση. 
5.- Τις προτάσεις και απόψεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν κατά τη συζήτηση του θέματος. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α) Εγκρίνει την έκτακτη οικονομική ενίσχυση του Πολιτιστικού Ομίλου 
Ξερολιβάδου Δήμου Βέροιας με ποσό € 1.000,00, για την κάλυψη μέρους των 
εξόδων της διοργάνωσης πολιτιστικών-αθλητικών εκδηλώσεων κατά τη θερινή 
περίοδο του έτους 2005.  
 Β) Ψηφίζει ποσό € 1.000,00 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 00/6735 
«Επιχορηγήσεις σε Πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία» του προϋπολογισμού 
του Δήμου έτους 2005 για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  418 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Β. Γιαννουλάκης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Γουναράς Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  18-7-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 


